
·邸对码连接： 产品功能
Product features • Bluetooth pairing connection 
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注怠：正确澡作本产品，韵仔细阅读用户手册． 支持系统
W叩OS/Android

芒 1 王已严扂器
必刘妈接口

二

2、打开芦牙”进入搜索樱式．

3、互到发现"Bluetooth 3.0 Keyboarci" 然后点击下一步．

4、根据蓝牙提示，汗键斋卜输入对应的密码，按Entertj量确五七

霉夏”O吻＋＋＿ 注：配对成功以后下次便用只蓄萎打开蓝牙键霓电双及使用设备的直牙 ｀ 蓝牙键盘将会臼动搜索还接上次使用过的识督,1'贾亵再进行配对觅作．

5、提示连接配对成功，您就可以舒适地使用您的键盘了．

!OS/Android Windows 
Fn+ 对应功能 Fn+Shift 对应功能-o 返回Qi!ii ～仑 主页、E0< ｀巳,o! 0. 搜索 ! q 搜索1 F1 1 F1 

@ l,l 全选 @ I, 全选2 F2 2 F2 # t;J 复制 # "' 复制3 F3 3 F3 ＄苍 粘贴 ＄屯 粘贴4 F4 4 ,. 
",I, 剪切 ％丛 剪切5 FS 5 FS A ... 上一佃 人l嘈· 上一曲6 FO 6 FO & .,, 暂停序肪文 & .,, 暂停序驻女7 ., 7 " ＊中 下—11!1 * .. , 下一曲8 F8 8 ,. 
( ' 静舌 ( . 脖音9 Fl 9 F9 
) ., 音盘减小 ）心 音量减小0 F10 0 F10 -一 F•11I 音旦唱人 一

一 F．11 ， 音呈增大+ a 锁 + Q 锁屏= F12 = F12 
三系统切换语言：Windows: Alt+Shift 四姐泊 iOS : Ctrl+峦謹切换诺言Android : Shift+空格霓切换语言

!OS/Android Windows 
Fn+ Cfuonrrcteisopn onding Fn+Shift Cfuon『 ctrei,opon nding 

-o 邸um to Desk. -o Home 、... 、...I 0. Search ! 0. Search 1 " 1 F1 @ el Select @ el Select 2 " 2 F2 • Id Copy # Cl Copy 3 F> 3 " $ ,.. Stick $ ,.. Stick 4 ,. 4 F4 ,. 1 Cut ％＆ Cut 5 ,. 5 F5 A, ... Pre-Track ＾－ Pre-Track 6 FO 8 FB & .,, Play/Pause &�II Play/Pause 7 f7 7 F7 
* ... Next ＊由 Next 8 ,. 8 F8 (. Mute I• Mute . ,. 9 FO 
) ., Volume- I哺） Volume-0 F10 0 F10 一一 F11 • • Volume+ ＿｀＇ Volume+ - F11 ＋｀ Lock + a Lock = F12 = F12 

T hree system switching languages Windows: Alt+Shift switch language iOS: Ctrl+Space key switch language Android : Sh1ft+Space k可switch langua扣

三
l.Please turn on the power at the side of the灼board, blue lights up, press the Bluetooth connection button, blue light will twinkle and into the match mode quickly. 

2.0pen the tablet PC setting "Bluetooth" into searching and pairing state. 

3.You will find the·s1uetooth 3.0 Keyboard'and click to next !lep . 

4.According the table PC tips to input the cor『eel password then click "Enter·button 

S.There have a tip for connecting successfully ,you can use your 知yboard comfortably 
知ma心 A彻'"'"泌山r>g'"'""""'�"'· 心rrt tiM• ,ou do,", .,., m虹h cod•. ju<t op"" 1ho Sluetooth虹yboard po, 心心劝扛h and the tablet PC'Bl叩ooth.'TheBT切boordwillsea兀h寸ed .. k •• 心．如m忒,,onn配，
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Compatible System 
Win /10S /Android 

8033 

Bluetooth Keyboard 

User' s Manual 

Note: Plea,e read the use『 manual carefully before you 5ta八using this product 

状态显示LED 常见问题解答技术规格 l、平板灭法连接蓝牙键盎？键盘尺寸： 304 5X97.95X8mm切开） 贱跷汇作电流： <8.63mA ．对码. ITTf明研关，蓝牙指动叨郢广壳起，按下对码键，蓝灯闪烁 1)谔先检查蓝牙键盘是否有进入配对状态．然后再打开平板电脑蓝牙．充电·指示灯红色，充满叮灭； 搜索设备进行连接．颐板尺寸：54.8X44.8mm 使用按键工作电流. <3mA ．低电压指示当电压低于3.3V , 红色指示灯闪烁 2)检杳唷干键盘电至是否充足，电云不足也会导致无法连接，请将茜牙符盘平，量：197.3g 待机电流·025mA 提示·为了延长电池寿命，请您在不使用键息时，关闭键盘的电瘾开关． 泣盘充电后再使用．休眠电流, 60µA 2、谜卿示灯在使用途中—且闪烁？工作距离： <lOm 故障分析 键盘指示灯在使用途中一直闪烁，表示电池即将没电，请尽快将键盘锤电池容云： 140mAh 休朕时间 11½ 并中 请与售后服务人员联系 充电．唤醒方式按任怠键 知识产权信息 3、设备显示蓝牙键盘断开连接？工作电压：3 7V 
蓝牙键盘在一段时间内不使用，设备为了台电将自动关闭篮牙功能，未经本司的许可，禁止复制本用户手册的内容． 按键盘任意鞋唤醒．蓝牙连接自动恢St.

触控板功能说明 安全提醒
请不要打开或修理该设备，涓不要在潮湿环堁内使用设备，滑用干n'l'll;;liil;-压左键 ．四点击 － 庄右键 布擦拭该设备．
匝保条款
本设备自购买之日起，提供1年保修服务．II 运上下滑动 － 蚕直聪 匮－ 键盘保养
1、谝勿将设备暴露在液体和淜汜的环境中或使其淋雨，诘勿在浴缸 水槽｀m主顽石滑动 － 桑拿房｀游泳池或蒸汽房附近使用．m丰ili-w;n+II!!还,， ' （打开Cortana) 活动寅口切换 2、涓勿将设备暴霓于过高或过低的温度下．3. 请勿长时间放置在阳光直射的地方．m至向上扫-Wlo+To卤合键 ”式向下扫-w;n+D组合 4、消勿靠近明火，如烹任用炉、蜡烛或者壁炉．I IJ开任务浏汲留IJI 键（翌示桌面） 5、避免使用锋利器物刮擦产品，及时给产品进行充电以保证正常使用．注·该设备在iOS系统下触摸板无功能

:······ 一．一，一一．一．．．一一．一．－－－．．一．－－．一．一．．一......一．－．．．．一··········,

保修卡

用户坻写资料
公司或个人全称
通讯地址
电话 邮编
所购产品名称及型号
购买日期

: ｝ 
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,'··· FAQ I.The tablet PC can't connect the BT keyboard ? l) At first check the BT keyboa『d is into match code state, then open the table PC Bluetooth searching 2 )  Checking the Bl keyboard Batte『y is enough, the battery low is also lead to can't connect, you need charge 2.The keyboard indication light always flashing when use? Keyboard indication always flashing when use, is means the battery will be no power , please cha『ge the power as soon as possible 3.The table PC display BT keyboard is disconnect? The BT keyboe『d will into dorment to save the battery efter some time later no use; press any key the BT keyboard will be awaken and working 

Status Display LED + Connect : Open the power switch, blue lights u p, press the connect butto几blue liglit twinkle,. +Charging: Indicator light will be on red, atter fully charging, the light crush out + L叩Vol1age Indication: When the voltage is bel叩3.3 V, rod light twinkles. 
陆mar区In o巾er to prolong the life span of the battery, when you do not use 1he尥yboard for a long time, please switch off the power 

TroublHhooling Please contact the after-,ales service. 
Copy叩htIt is forbidden to 『e p『oduce any part of this quick sta『t guide without the permission of seller. 
Salaty ;n,t,uc血nsDo not open or repai『 this device, Do not use the device in a damp environment. Clean the device with a dry cloth 
Warranty The device is provided with one-year limited hardware warranty from the purchase day. 
Keyboard Maintenance 1.Please keep the keyboard away from liquid o『 humid environment, saunas. swimming pool. steam room and don't let the keyboard get wet in the rain. 2.Please don't expose the keyboa『d at too high or too low temperature condition. 3 .Please don't put keyboard unde『 sun for a long time 4.Please don't put keyboard close to the flame, such as cooking stoves, candles o『 fire place.5. Avoid sharp objects scratching products, timely to recha『ge products to ensu『e the no『mal use

Technical Specifications 
Keyboard , 四: 304.5戏795X8mm(Open) u父touchpad the奴l<kingcu哗nt: <8总叩
Touchped立e: 548X448mm u .. 虹ythowo『king cu『,.nt: dmA 
Weight : 197,3g S面d切cu斤eot: 0.2SmA 
Wor�ngdi归nee; <IOm � 钮p中咋nt; 如
比hium b式ery cap,aty: 140mAh 如ep如me; Ten min叩s
wor�ng叩切ge: 3.N A呤妞nway : Art>itrarily厨toawa如n
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Administrator
图章

Administrator
图章

Administrator
图章

Administrator
图章

https://manuals.plus/m/5bc2a58bcf6c81de005ae4c752ae20f60a5a9d28a2e8eaf96a6c2cceb7b87576

